
 
 
                            Protokół Nr XIII 
                z obrad Sesji Rady Gminy Sławatycze 
                    w dniu 29 września 2008 roku 
 
 
 
 
Sesja trwała od godziny 10.00 do 12.30 
 
Obradom przewodniczył : 
 
Józef  Chomiczewski – Przewodniczący Rady Gminy 
 

Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie 
2. Sprawy organizacyjne: 

a )   stwierdzenie quorum 
b )   przyjęcie porządku obrad 
c )   przyjęcie protokołu z poprzednie Sesji 

3.   Wnioski, zapytania i interpelacje radnych. 
4.  Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2008 

roku. 
5.  Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie  przedłożonej informacji z wykonania budżetu 
Gminy za I półrocze 2008 roku. 

6. Zapoznanie radnych z działalnością Gminy w okresie 
międzysesyjnym –   wystąpienie Wójta Gminy. 

7.    Dyskusja. 
8.    Podjęcie uchwał w sprawie:  
      -    zmian w budżecie Gminy na 2008 rok, 
      -    przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym, 
      -   sprzedaży nieruchomości oznaczonej Nr 14/2 położonej 

w obrębie Mościce Dolne, 
      -    sprzedaży nieruchomości oznaczonej Nr 45 o pow.0.59 

ha oraz Nr 120 o pow.0.30 ha położonych w obrębie 
Nowosiółki, 

      - ustalenia wartości jednego punktu oraz najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 



zaszeregowania dla pracowników Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Sławatyczach, 

      - ustalenia wartości jednego punktu oraz najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania dla pracowników obsługi Zespołu Szkół 
w Sławatyczach. 

 
9.   Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
10. Zakończenie obrad. 
 
                                        Ad.  1 
 
Obrady XIII Sesji Rady Gminy Sławatycze otworzył i prowadził 
Józef Chomiczewski – Przewodniczący Rady Gminy, który 
powitał przybyłych na obrady radnych, sołtysów z terenu 
Gminy. W obradach wzięli udział Dariusz Trybuchowicz – 
Wójt Gminy, Arkadiusz Misztal – Sekretarz Gminy, Ewa 
Lorenc – Skarbnik Gminy, Irena Patczyk – Kierownik GOPS, 
oraz przedstawiciel Placówki Straży Granicznej w 
Sławatyczach Chorąży Sztabowy Artur Teteruk. 
 
                                    Ad.  2 
 
a) na podstawie listy obecności ( stanowiący załącznik do 

protokołu ) Przewodniczący obrad stwierdził, że w 
obradach bierze udział 13 radnych na ustawowy skład 
Rady 15, co stanowi władne quorum do podejmowania 
prawomocnych uchwal; 

 
b) Przewodniczący obrad odczytał radnym porządek obrad, do 

którego radni nie wnieśli uwag i poprawek i w wyniku 
przeprowadzonego głosowania został przyjęty jednogłośnie 
przy 13 głosach – za, 
(do p- ktu 3 obrad wniesiono przedstawienie przez radnego 
Jacka Mazaniuk informacji z działalności Międzygminnego 
Związku Celowego z siedzibą we Włodawie).  
 

c) w kolejnym punkcie obrad Przewodniczący poprosił 
radnych o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, który był 
wyłożony do wglądu przed obradami. Radni nie wnieśli 
uwag i poprawek i w wyniku przeprowadzonego głosowania 
został przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach – za. 



 
 
 

                                Ad.   3 
 
W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący poprosił radnych 
o zgłaszanie wniosków, interpelacji i zapytań, głos zabrali: 
 
-  radny Jacek Mazaniuk : 
 
   -  kanalizacja w gminie Sławatycze zapoznanie z realizacją 

tej inwestycji (który etap będzie realizowany w najbliższym 
czasie z wyszczególnieniem ulic) 

   -  umieszczanie protokołów w BIP 
   -  brak zawiadomienia na tablicy ogłoszeń Urzędu w sprawie    

terminu sesji Rady Gminy, 
   -  przedstawienie sprawy związanej ze sprzedażą Ośrodka 

Zdrowia na jaki etapie jest to w tej chwili, 
   -  niszczenie wiat przystankowych, znaków drogowych oraz 

przekraczanie dozwolonej prędkości na terenie Gminy.  
 
-  radny Radosław Trzeciak : 
 
   - złe wykonanie chodników na ul. Mickiewicza tj. 

pozostawienie starych krawężników, 
   - rozważenie wejścia na hipotekę Gminnej Spółdzielni biorąc 

pod uwagę budynek będący ich własnością a mieszczący 
się na ul. Rynek, 

 
-  radna Irena Pruniewicz: 
 
   -  złe wykonanie nawierzchni na ul. Rynek ponieważ woda 

po opadach deszczu nie spływa i stoi naprzeciwko Banku 
Spółdzielczego, 

   -  naprawa dziury po hydrancie koło posesji p. Łapińskiej 
na ul. Włodawskiej 

   -   brud na przystanku przy ul. Włodawskiej nikt tam nie 
sprząta i naprawdę wygląd tego miejsca ma wiele do 
życzenia, 

 
 
 



-   sołtys Mościc Dolnych Eugenia Szczur: 
 
     -  dokończenie naprawy drogi na Mościcach, 
     -postawienie przystanku autobusowego (stary uległ 

zniszczeniu)  
 
Po zakończeniu zgłaszania interpelacji głos zabrał radny 
Jacek Mazaniuk informując Radę o działalności 
Międzygminnego Związku Celowego z siedzibą we Włodawie, a 
w szczególności przedstawił najważniejsze ustalenia jakie 
zostały podjęte na najbliższym zgromadzeniu Związku. 
 
                                  Ad.  4 
 
Informację z wykonania budżetu Gminy za I półrocze br. radni 
otrzymali łącznie z zawiadomieniami o terminie sesji i 
odstąpiono od czytania powyższego materiału. Przewodniczący 
obrad zwrócił się do radnych o zgłaszanie wniosków do w/w 
informacji. W związku z brakiem zapytań przystąpiono do 
kolejnego punktu obrad. 
 
                                  Ad.  5 
 
W kolejnym punkcie obrad głos zabrał Wójt Gminy, który 
odczytał Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Lublinie, w sprawie zaopiniowania 
przedłożonej przez Wójta Gminy Sławatycze informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 20908 
roku (przedstawiona informacja stanowi załącznik do 
protokołu z sesji ). 
 
                                 Ad.  6  
 
Następnie Wójt Gminy zapoznał radnych z działalnością  
Gminy w okresie międzysesyjnym a mianowicie  

 

1. Podpisano umowę z Zarządem Województwa Lubelskiego 

na realizację projektu utworzenia przedszkola 

samorządowego w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego. Do przedszkola uczęszcza 50 dzieci w 3 



grupach wiekowych z terenu Gminy. Kilka osób spoza 

terenu Gminy znajduje się na listach rezerwowych.  

 

2. Wykonano remont budynku na cele przedszkolne przy 

Zespole Szkół w Sławatyczach, wraz z wymianą systemu 

grzewczego i sanitarnego. 

 

3. Przeprowadzono 4 sesje projektowe z nauczycielami 

Zespołu Szkół, dzięki czemu stworzono ponad 100 

stronicowy program rozwojowy szkoły. Program 

przedstawiono we wrześniu br. w postaci wniosku do 

dofinansowania przez Europejski Fundusz Społeczny na 

kwotę 610 000zł. W projekcie znalazła się m.in. propozycja 

zajęć pozalekcyjnych i doposażenie w nowoczesne pomoce 

naukowe (odczynniki chemiczne, fantomy do ćwiczeń z 

ratownictwa medycznego i udzielania pierwszej pomocy, 

mapy, projektory multimedialne, aparaty cyfrowe i inne.) 

 

4. Przeprowadzono sprzedaż nieruchomości zabudowanej 

budynkiem Ośrodka Zdrowia w Sławatyczach. 

 

5. Wykonano remonty dróg gruntowych w gminie. 

 

6. Przeprowadzono przetarg na wykonanie chodnika w ciągu 

drogi wojewódzkiej przy ulicy Włodawskiej, prace są w toku. 

Termin zakończenia prac do końca października br. 

 



7. Przygotowano procedury przetargowe na ułożenie 

dywanika asfaltowego w ulicach Mickiewicza i Wyzwolenia. 

 

8.  Przedłużono pełnienie funkcji Dyrektorowi Zespołu Szkól 

Panu Mirosławowi Wiśniewskiemu o kolejny okres, zgodnie z 

wynikami konsultacji z Komisją do Spraw Społecznych Rady 

Gminy Sławatycze, Związkiem Nauczycielstwa Polskiego, 

przedstawicielami Rady Rodziców i Rady Pedagogicznej. 

 

9.  Zorganizowano przy udziale Parafii naszej Gminy oraz 

poszczególnych sołectw pierwsze od wielu lat Dożynki 

Gminne w Krzywowólce. 

 

10. Przedstawiono Kuratorium Oświaty w Lublinie dane z 

Systemu Informacji Oświatowej celem naliczenia 

subwencji oświatowej na przyszły rok budżetowy.  

 

                                               Ad.  7  

 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący przystąpił do 

zapoznania radnych z projektami uchwał przygotowanych do 

podjęcia: 

-  uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2008 rok – 

uzasadnienie do powyższej uchwały odczytała p. Ewa Lorenc 

Skarbnik Gminy. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

uchwała została przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 

głosach – za. 

 



-  uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym. Przy tej uchwale głos 

zabrał A. Misztal – Sekretarz Gminy, który poinformował, że 

podjęcie tej uchwały wiąże się z tym, że prowadzenie zadań z 

zakresu stypendium przeszło do prowadzenia przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania uchwała została przyjęta przez radnych 

jednogłośnie przy 13 głosach – za. 

 

-  uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej Nr 

14/2 położonej w obrębie Mościce Dolne- przy tej uchwale 

głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował, że zakupem tej 

działki jest zainteresowana właścicielka działki sąsiedniej na 

poszerzenie swojej posiadłości. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania uchwała została przyjęta przez radnych 

jednogłośnie przy 13 głosach – za, 

 

-    uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości oznaczonej Nr 

45 o pow. 0, 59 ha i Nr 120, o pow. 0. 30 ha położonej w 

obrębie Nowosiółki. W wyniku przeprowadzonego głosowania 

uchwała została przyjęta przez radnych jednogłośnie przy 13 

głosach – za. 

 

-   uchwała w sprawie ustalenia wartości jednego punktu oraz 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 

kategorii zaszeregowania dla pracowników Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławatyczach. Wyjaśnienia o 

konieczności podjęcia tej jak i kolejnej uchwały udzielił 



Arkadiusz Misztal – Sekretarz Gminy, który poinformował, 

że chodzi tu o podwyższenie najniższego wynagrodzenia dla 

pracowników gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, a w 

kolejnej uchwale dla obsługi Zespołu Szkół tak, aby 

wynagrodzenie zasadnicze było na poziomie wymaganego w 

Rozporządzeniu o minimalnym wynagrodzeniu za pracę. W 

wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie przy 13 głosach – za, 

 

-  uchwała w sprawie ustalenia wartości jednego punktu oraz 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej 

kategorii zaszeregowania dla  pracowników  obsługi Zespołu 

Szkół w Sławatyczach. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania uchwała została przyjęta przez radnych 

jednogłośnie przy 13 głosach – za. 

 

                                     Ad.  9 

 

W punkcie odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych 

Przewodniczący obrad poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy. 

-  radny Jacek Mazaniuk  

 

-  etap kanalizacji - w tej kwestii wszystko będzie zależało od 

inwestycji wojewódzkiej tzn. czy dojdzie do skutku remont 

drogi Terespol – Liszna to wówczas realizowany będzie etap 

przez Liszną. Naszym założeniem była realizacja całego 

przedsięwzięcia jednocześnie, ale przy taki obciążeniu 

finansowym nie damy rady i dlatego też trzeba było 



wykonanie tej inwestycji podzielić. Wójt zapoznał radnych z 

kalkulacją przygotowaną do przeprowadzenia etapu 

kanalizacji. Na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie 

powiedzieć za jaką kwotę ta inwestycja będzie 

przeprowadzona. 

 

-   umieszczanie protokołów w BIP – w tej sprawie głos zabrał 

A. Misztal – Sekretarz Gminy, który poinformował, że 

protokoły są umieszczone na stronie BIP Urzędu Gminy, 

Następnie Sekretarz wyjaśnił zasadę poruszania się po 

stronie BIP aby odszukać niezbędne dokumenty. 

 

-   zawiadomienia o terminie Sesji będą umieszczane na tablicy 

ogłoszeń Urzędu Gminy, 

 

-  sprawa sprzedaży Ośrodka Zdrowia w Sławatyczach w tej 

chwili doktor W. Knyba jest w trakcie załatwiania kredytu na 

sfinansowanie remontu tego obiektu i z chwilą wpłacenia 

należnej kwoty na konto Gminy zostanie sporządzony Akt 

Notarialny  – sprawa ta zostanie sfinalizowana w przeciągu 

dwóch tygodni. Jeżeli chodzi o przeciekający dach na 

budynku Ośrodka Zdrowia została dokonana naprawa.  

-   w sprawie przekraczania dozwolonej prędkości, aktów 

wandalizmu w porze nocnej – odpowiadając Wójt 

poinformował, że zostaną skierowane pisma o wzmożenie 

kontroli w czasie pełnionych służb przez funkcjonariuszy 

Placówki Straży Granicznej i Policji. 

 



-  radny Radosław Trzeciak 

 

-  złe wykonanie chodników na ul Mickiewicza (pozostawiono 

stare krawężniki) udzielając odpowiedzi Wójt poinformował, 

że byłoby nielogiczne aby burzyć chodniki wzdłuż posesji p. 

Korowajskiego i Ośrodka Zdrowia, dlatego też ten odcinek 

został uzupełniony starą płytką. Z uwagi na otrzymany 

kosztorys na ułożenie dywanika asfaltowego na ul. 

Mickiewicza i Wyzwolenia który opiewa na kwotę 200.000, 

00 zł. Koszty są dość duże i można powiedzieć, że nas trochę 

przerosły. W związku z tym zrezygnowaliśmy z ułożenia 

kostki brukowej na tym odcinku. Chodnik będzie i tak po 

jednej stronie a wykonanie tej ulicy jest takie, że wymaga 

wyprofilowania maszynowego. Przy wykonywaniu tego 

remontu chodzi o to aby nie było zastoin wód opadowych. 

Pieniądze, które są w budżecie nie wystarczą nam na remont 

tych dwóch ulic.  Pan Wójt poinformował, że będziemy 

składać wniosek na dofinansowanie remontu ul. Rynek i 

może przy tym dokonamy remontu ul. Mickiewicza. 

 

    Jacek Mazaniuk przy tym temacie poruszył sprawę naprawy 

ul. Polnej, która wg. radnego jest w gorszym stanie niż była 

przed naprawą ponieważ na środku tej drogi grozi urwaniem 

miski olejowej. Radny zwrócił uwagę, że przy wykonywaniu 

takich remontów i napraw powinien być większy nadzór nad 

pracownikami wykonującymi te prace i na pewno efekt 

będzie wówczas o wiele lepszy. Odpowiadając Wójt Gminy 

wyjaśnił, że aby dobrze wykonać naprawę tej ulicy to trzeba 



praktycznie całą nawierzchnię wymienić, po prostu ją 

przełożyć ponieważ nie ma punktu na tej ulicy, do którego 

można się nawiązać. Remont tej ulicy nie jest skończony po 

prostu naprawa została wykonana w takim stopniu na ile 

pozwalały nam środki finansowe na to przeznaczone. 

 

-  wejście na hipotekę Gminnej Spółdzielni „SCH” udzielając 

odpowiedzi Wójt poinformował, że najprawdopodobniej 

budynek po Policji tj. była Agronomówka zostanie nam  

przekazana jako dla samorządu i trzeba będzie te 

pomieszczenia zagospodarować aby obiekt nie stał pusty. 

Jak budynek ten będzie w naszym posiadaniu to na pewno 

przeniesiony zostanie Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, 

który mieści się w budynku Gminnej Spółdzielni. Z pomocy 

tego ośrodka korzystają osoby starsze, niepełnosprawne i w 

niektórych sytuacjach jest dużym problemem wejście im na 

piętro, na którym ten Ośrodek się mieści. Przeniesienie go do 

tego budynku na pewno będzie tym osobom dużym 

usprawnieniem. Na dzień dzisiejszy nie chcemy „wojować” z 

GS „SCH„ póki jest tam nasza jednostka. Jeśli to 

sfinalizujemy to będzie można poczynić kolejne kroki w 

sprawie Gminnej Spółdzielni. 

 

radna Irena Pruniewicz 

 

- złe wykonanie nakładki asfaltowej na ul. Rynek Wójt 

udzielając odpowiedzi poinformował, że sprawa  ciągnie się 

praktycznie od miesiąca lipca. Firma, która miała to 



wykonać wynajęła inną firmę, która przyjechała w sobotę, 

kiedy Urząd nie pracuje i położyła nawierzchnię i takie są 

tego skutki.  W sprawie dokonania naprawy zostanie 

wysłane pismo do Zarządu Dróg  i o ostatecznym załatwieniu 

powyższej sprawy radni  zostaną powiadomieni po 

otrzymaniu odpowiedzi,  

 

-  naprawa dziury po hydrancie, Wójt poinformował, że 

przeprowadził rozmowę z p. Wojciechowskim, który w 

Urzędzie Gminy jest odpowiedzialny za wodociąg i 

poinformował, że jest tam wszystko w porządku. Ale jeżeli 

sprawa ta wymaga dodatkowej jeszcze naprawy 

poinformujemy konserwatora i zostanie to wykonane. 

 

-  brud na przystanku PKS przy ul. Włodawskiej generalnie jest 

to kłopot w każdej wsi. Przystanki są zniszczone, pobite i 

zaśmiecone. Do takiej sytuacji przyczyniają się także dzieci z 

naszego Gimnazjum. Problem taki istnieje praktycznie we 

wszystkich gminach. Na dzień dzisiejszy przystanki nie mają 

właściciela, aby od kogoś wymagać w tym miejscu porządku. 

     W takiej sytuacji radna zaproponowała aby radni oraz 

sołtysi jako osoby działające społecznie pełnili dyżury przy 

udziale pracowników z organizacji społecznych. Wszystkie 

sytuacje zauważone powinny być przekazywane Dyrektorowi 

Zespołu Szkół, aby z kolei imiennie młodzież która 

zachowuje się nie zgodnie w takich miejscach jak np. 

przystanki, parki, czy też centrum miejscowości wyczytywać 

na apelach. Zabierając głos Przewodniczący Rady stwierdził, 



że życie w naszej miejscowości zaczyna się po godzinie 22.00 

– jazdy skuterami, rowerami, głośne zachowywanie się.  Wójt 

zabierając głos stwierdził, że sami chyba nie damy rady 

ponieważ  za wychowanie dzieci odpowiadają w pierwszej 

kolejności rodzice. To oni powinni sprawdzić gdzie jest 

dziecko, jak się zachowuje i dlaczego wraca o późnej porze 

do domu.  

    Natomiast jeżeli chodzi o zebrania rodziców, to przeważnie 

ci, którzy są naprawdę potrzebni na zebrania nie przychodzą 

- poinformowała p. Eugenia Szczur – Sołtys Mościce Dolne. 

    Radny Radosław Trzeciak zabierając głos w powyższej 

sprawie zwrócił uwagę na fakt, że jeżeli powtarzają się te 

same osoby, to może Dyrektor Szkoły powinien wezwać 

rodziców tych dzieci celem przeprowadzenie konkretnej i 

skutecznej rozmowy aby zapobiec takim sytuacjom. 

    Radna Irena Pruniewicz zwróciła się z pytaniem jak długo 

może być otwarty nasz GOK aby młodzież miała tam 

zorganizowane spędzenie wolnego czasu. 

    Przy tym stwierdziła, że rodzice popełniając duże błędy 

wychowawcze i za dużo pozwalają swoim dzieciom. 

    Zabierając głos Wójt stwierdził, że jest to problem we 

wszystkich gminach oraz i miastach. 

 

- przystanek w Mościcach Dolnych – odpowiadając Wójt 

poinformował, że w związku z dużym obciążeniem tj. dożynki 

powiatowe, dożynki gminne i wiele innych spraw wynikłych 

w ostatnim czasie – wykonanie zadaszenia na kosze przy 

Urzędzie Gminy nasz pracownik, który miał to wykonać po 



prostu się nie wyrobił. Jest nadzieja, że w jak najbliższym 

czasie przystąpi do wykonania tego przystanku i zostanie om 

postawiony na miejscu tego, który uległ zniszczeniu. 

 

- naprawa dróg w Mościcach Dolnych – zleciliśmy wykonania 

dokumentacji  na położenie  dywanika asfaltowego i 

dodatkowo w stronę Karolin od przejścia granicznego do p. 

M. Sawickiego. Będziemy się starali o pozyskanie środków z 

Urzędu Marszałkowskiego  aby dokonać konkretnej naprawy  

położenie stabilizacji, bo te nasze remonty cząstkowe nie 

zdają egzaminu. 

    Jednocześnie Wójt poinformował, że zostały wykonane 

naprawy dróg gruntowych  w miejscowościach, gdzie 

zachodziła taka potrzeba w ramach posiadanych środków na 

ten cel. 

 

W sprawie Międzygminnego Związku Celowego Wójt 

poinformował, że jest to sytuacja niewesoła ponieważ 

musimy zabezpieczyć środki w dużej kwocie i to będzie jak 

dla naszego budżetu poważnym obciążeniem przy 

inwestycjach, które mamy zamiar realizować. 

 

          Na zakończenie swojego wystąpienia Wójt Gminy 

odczytał podanie złożone przez p. Mirosława Wiśniewskiego – 

Dyrektora Zespołu Szkół w Sławatyczach w sprawie 

wykupienia na własność mieszkania w Domu Nauczyciela, w 

którym obecnie mieszka.  Wójt poinformował radnych, że 

mieszkanie to jest w zasobie mieszkaniowym Gminy. Jeden 



pion jest zostawiony celowo jako służbowe, ponieważ może 

się zdarzyć, że będzie potrzebny nauczyciel lub dyrektor i 

wówczas staniemy przed problemem braku mieszkania 

służbowego. A jeżeli chodzi o Dyrektora to wprawdzie w tym 

mieszkaniu przebywa bardzo rzadko, gdyż do pracy dojeżdża 

z innego miejsca zamieszkania. Po krótkiej dyskusji radni 

stwierdzili, że to mieszkanie należy pozostawić jako 

służbowe. Przewodniczący obrad poprosił radnych o podjęcie 

decyzji w formie głosowania, w wyniku którego postanowiono 

nie zezwolić na wykup zajmowanego mieszkania przez p. 

Mirosława Wiśniewskiego i pozostawić  jako służbowe 

stosunkiem głosów: za sprzedaniem – 0, przeciw sprzedaniu 

– 11 głosów, wstrzymujących się od głosu – 2. 

 

                                             Ad.  10 

 

   W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący 

podziękował wszystkim za udział w Sesji. 

 

Protokołowała                                                   

Przewodniczący 

Regina Parczewska                                Rady Gminy 

                                                     Józef  Chomiczewski 

 

     

 

 

 


